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Aanwezig 

Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen 

Commissiegriffier: mevr. S.D. de Boer 

Leden: dhr. J. du Croix (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. 
A.H.M. Albers (Lokaal Belang); dhr. L.L.M. Engels (Lokaal Belang); dhr. J. 
de Nooij (CDA); mevr. W.L.J. Voetdijk-ten Have (CDA); dhr. C.H.M. van 
Merwijk (CDA); mevr. M.B.M. Jansen (PvdA); dhr. P.A.T. de Winkel (VVD); 
mevr. L. van der Velden (SP); dhr. J.G.B.A. Lombarts (D66); dhr. P.J.M. 
Freriks (Sociaal Zevenaar); mevr. D.M. van der Velden (GroenLinks) 

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; mevr. A.Y. van Loon;  

Overige aanwezigen:  

Afwezig met kennisgeving:  

 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30. 
 
Hij geeft aan dat mevrouw Harmsen wordt vervangen door de heer Freriks en mevrouw Brink wordt 
vervangen door de heer Albers. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

 

2. Inspraak 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van het inspreekrecht. 
 

 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De besluitenlijst van de vergadering van 4 december wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

  

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
 
De termijnagenda en lijst toezeggingen en moties worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. Stand van zaken Sociaal Domein 
 
Geen mededelingen 
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6. Rondvraag 
 
De fracties van GroenLinks, PvdA en de VVD maken gebruik van de rondvraag. 
 
De fractie van GroenLinks vraagt, naar aanleiding van de Raadsinformatiebrief eind vorige jaar over de 
tekorten in het Sociaal Domein, wanneer de raad wordt meegenomen in hoe met name het structurele 
tekort de komende jaren zal worden opgepakt. 
 
College 
Het college geeft aan dat er inderdaad sprake is van tekorten. De stuurgroep Sociaal Domein kijkt 
momenteel welke manieren er liggen om in control te komen. Dit is nu in ontwikkeling. Er zal niet 1 
voorstel komen, per onderdeel wordt bekeken waar kosten vandaan komen, waar de oorzaken van de 
tekorten liggen en hoe het college hiermee om kan gaan. Veel gemeenten kampen met vergelijkbare 
tekorten, waarschijnlijk wordt dit meegenomen in de Algemene uitkering. Welke tekorten structureel zijn 
wordt pas duidelijk rond mei. 
 
In aanvulling hierop vraagt de fractie van de PvdA wanneer de kwartaalrapportage Sociaal Domein wordt 
verwacht. 
 
College 
Het college geeft aan dat hiervoor, tot er een nieuwe systematiek is ontwikkeld, de oude systematiek zal 
worden gevolgd. 
 
De fractie van de PvdA geeft aan eerder te hebben gevraagd om een onderbouwing in de kosten voor 
schoolwoningen en vraagt om nadere onderbouwing, omdat de beantwoording meer vragen oproept. 
 
College 
De portefeuillehouder vraagt de fractie om schriftelijk in te dienen wat er mist, dan zal er worden gezorgd 
voor beantwoording. 
 
De fractie van de VVD heeft vragen gesteld rondom Favoriet FM. 
1. Kan de portefeuille houder ons een status update geven van de situatie bij Favoriet RTV  
2. Is de portefeuillehouder ervan op de hoogte dat het bestuur op dit moment stuurloos is nadat de 
penningmeester uit het bestuur is gestapt/gestuurd, iets wat in de vorige periode ervoor heeft gezorgd 
dat het huidige bestuur er is . [zie brief favoriet RTV van 11 september 2015: De Liemerse Omroep 
Stichting heeft afgelopen zomer, bij het plotseling en per direct opstappen van het toenmalige dagelijks 
bestuur, contact gezocht met het huidige dagelijks bestuur omdat zij op dat moment met 2 algemeen 
bestuursleden stuurloos waren. Iets wat niet te lang kon duren. ]  

3. Kan de portefeuillehouder zeggen of er een vacature uitgeschreven is voor een nieuw bestuurslid?  

4. Is de portefeuillehouder ervan op de hoogte dat de omroep verregaande afspraken aan het maken is 
met omroepen in de omgeving? En waarom dit zo is?  

5. Kan de portefeuillehouder toezeggen dat de omroep nog steeds voldoet aan de eisen van de mediawet 
2008?  

6. Kan de portefeuillehouder toezeggen dat de omroep nog steeds voldoet aan de ICE-norm (Ten minste 
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vijftig procent van de toetsingstijd wordt gevuld met Informatie, Cultuur en Educatie).?  

7. Is de portefeuillehouder ervan op de hoogte dat de omroep op zwart is geweest voor een aantal uren? 
En zo Ja kan de portefeuillehouder aangeven wat daar de oorzaak van was?  

8. Kan de portefeuillehouder aangeven wat haar bevindingen zijn uit de gesprekken met de vrijwilligers?  

9. Kan de portefeuillehouder aangeven of er vervolg gesprekken ingepland staan met die vrijwilligers?  

10. Kan de portefeuillehouder aangeven of de gemeentelijke subsidie "on hold" staat tot dat het 
onderzoek is afgerond?  
 
College 
1. Er zijn meerdere gesprekken gevoerd met vrijwilligers en bestuur, er komen nog individuele gesprekken 
en nog een tweede ronde groepsgesprekken ook met accountant.  
2. De portefeuillehouder geeft aan daarvan op de hoogte te zijn, en er is gevraagd om goed te kijken naar 
de samenstelling en integriteit.  
3. De portefeuillehouder geeft aan dit niet te weten. 
4. Hiervan is het college op de hoogte, er is gevraagd dit on hold te zetten tot het onderzoek van de 
accountant er is. 
5. Dit kan de portefeuillehouder niet toezeggen, op dit moment voldoet de omroep niet aan de eisen van 
de mediawet. 
6. Dit kan de portefeuillehouder niet toezeggen. 
7. De portefeuillehouder geeft aan hiervan op de hoogte te zijn, er was sprake van een storing en geen 
back-up om deze op te lossen. 
8.De portefeuillehouder geeft aan dat de veiligheid van vrijwilligers om vrijuit te spreken bij haar voorop 
staat. Op hoofdlijnen geeft ze aan geprobeerd te hebben om die veiligheid te creëren. In de lopo van de 
avond kwam er meer ruimte bij vrijwilligers om toe te lichten wat er aan de hand is. Er zijn nog 
vervolggesprekken gepland.  
9. Ja, zie antwoorden vragen 1 en 8. 
10. De portefeuillehouder geeft aan dat de gemeentelijke subsidie vanuit Zevenaar een kwartaalsubsidie 
betreft en dat deze voor het eerste kwartaal is betaald. Er wordt na het onderzoek van de accountant 
geoordeeld of de subsidie ook voor de komende kwartalen verstrekt wordt.  
 

 

7. Punten van orde commissie 
 
Er zijn geen punten van orde ingediend. 
 

 

8. Mededelingen portefeuillehouders (college) 
 
De portefeuillehouders doen geen mededelingen. 
 

 

9. Uitspraak rechtbank onderwijshuisvesting Platanenlaan 
 
De commissie besluit op voorstel van de voorzitter dit agendapunt in beslotenheid te behandelen 
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vanwege het feit dat de beroepstermijn nog niet is verlopen en op grond van artikel 10 lid 2 onder b van 
de Wob. 
 

 

10. Sluiting 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging de openbare vergadering om 20.00 uur. 

 


